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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Tomko: 
Na ulici Cukrovarskej došlo k havarijnému stavu poškodeného potrubia pitnej vody 
k rodinným domom a bytovým jednotkám. Preto chcem požiadať o pomoc mesto pri hľadaní 
poruchy starého vedenia alebo vybudovať nové potrubie v zelenom páse, prípadne zapracovať 
ho do rozpočtu roku 2016. Staré vedenie bolo ešte vybudované v rokoch 40 – 50-tych. Preto 
už doslúžilo a keďže zloženie obyvateľstva tejto ulice je viac dôchodcov, preto by som chcel 
požiadať, že ich finančná situácia im nedovoľuje, aby pristúpili k takýmto nákladom.  To je 
z mojej strany všetko, ďakujem.  
 
PhDr. Čižmár: 
K otázke problému s potrubím na Cukrovarskej by som požiadal o vyjadrenie pána prednostu, 
pretože túto záležitosť riešil minulý týždeň aj v spolupráci, resp. aj komunikoval túto 
záležitosť s príslušnými organizáciami.  
 
Mgr. Sovák: 
Áno, boli sme sa pozrieť aj na mieste činu s obyvateľmi pán Gulovič, s ním komunikujeme 
najčastejšie ohľadom tohto problému. Tento problém je dlhodobý, viem, že to riešilo už mesto 
niekedy v roku 2001, ale je to viac-menej majetok týchto osadníkov, ktorí sú tam, myslím tu 
severnú kolóniu na tej Cukrovarskej ulici. Vieme im poskytnúť akurát súčinnosť, vieme im 
vybaviť potrebné povolenia, resp. obrátiť sa na vodárne, aby im pomohli pri tom hľadaní. 
Viem, že chlapci tam už hľadajú, myslím tretí alebo štvrtý deň z vodárni, len je to problém, 
pretože tá rúra vlastne, sú tam rôzne tie odvody do tých starých cukrovarských dielní a pod., 
čiže nevieme kde ten blend odišiel, dá sa tak povedať a myslím, že najlepšie riešenie by bolo 
asi ten nový vodovod, ale to, budeme hľadať riešenie. Teraz to myslím, že riešia odstávkou na 
2 hodiny lebo je tam veľký prietok. Oni to zistili tým, že každý mesiac si fakturujú vlastne tie, 
rozfakturovávajú tie, tú dodávku vody. Možno riešiť nejakou náhradnou cisternou, ale 
hovorím, to si treba sadnúť v užšom kruhu a potom, môžeme zajtra, keď tak. Zatiaľ všetko. 
Ešte ak môžem teda, bol som aj s riaditeľom vodárni, ktorý vyšiel v ústrety. 
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